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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:755 Kriminellas fortsatta drivande av HVB-hem

Polisens underrättelserapport från augusti 2024 visade att kriminella aktörer 
tagit sig in i HVB-branschen och att 18 bolag pekades ut för kopplingar till 
kriminalitet. Rapporten väckte starka reaktioner från både regeringen och 
oppositionen, där alla var överens om att kriminella inte ska få driva HVB-hem 
i Sverige.

Trots detta visar en granskning från Ekot att endast tre av dessa bolag har 
stoppats av Inspektionen för vård och omsorg (Ivo), medan övriga fortfarande 
driver verksamhet och kan ta emot placerade barn och unga. Samtidigt har 
enskilda kommuner på egen hand genomfört utredningar och hävt avtal med 
åtminstone två av bolagen – bolag som Ivo ännu inte stoppat.

Detta väcker allvarliga frågor om varför processen att stoppa kriminella aktörer 
från att driva HVB-hem går så långsamt, trots att problemen varit kända i över 
fem månader. Att vissa kommuner kunnat agera snabbare än ansvariga 
myndigheter tyder på att det finns brister i tillsyn och befogenheter eller i hur 
dessa används.

Min fråga till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall är:

 

Hur tänker statsrådet komma till rätta med problemet att kriminella driver 
HVB-hem där barn och ungdomar fortfarande placeras? 

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-02-03
Besvaras senast
2025-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


